

CC-150 POLARIS





CC-150 POLARIS

The CC-150 Polaris is a multi-purpose, long-range aircraft used for military passenger, freight or medical transport. Two of the Royal Canadian Air Force's CC-150s are equipped for air-to-air refuelling, and each can carry enough fuel to ferry four CF-188 Hornet fighter aircraft across the Atlantic Ocean.

The Polaris can also transport government officials and foreign dignitaries. It has carried the Prime Minister, Governor General and members of the Royal Family.

Length: 46.66 m

Location: Trenton, Ont.

Wingspan: 43.9 m

Height: 15.8 m

Maximum gross weight: 157,000 kg

Maximum speed: Mach 0.84

Range: 9,600 km

www.canada.ca/en/air-force

CC-150 POLARIS

Le CC-150 Polaris est un aéronef à grande autonomie ayant de nombreux usages, notamment le transport de passagers et de cargaisons, ainsi que les évacuations sanitaires. Deux appareils CC-150 Polaris possèdent l'équipement nécessaire pour effectuer du ravitaillement en vol et peuvent transporter assez de carburant pour permettre à quatre chasseurs CF-188 Hornet de traverser l'océan Atlantique.

Le Polaris peut transporter des représentants gouvernementaux et des dignitaires étrangers. Il a transporté le premier ministre, le gouverneur général du Canada et des membres de la famille royale.

Longueur : 46,66 m

Base : Trenton, Ont.

Envergure : 43,9 m

Hauteur : 15,8 m

Masse totale maximale : 157 000 kg

Vitesse maximale : Mach 0,84

Autonomie : 9 600 km

www.canada.ca/fr/force-aerienne